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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
Ing. Gore: 
25. januára 2016 bolo prijaté uznesenie 4/2016, ktoré schválilo verejné obstarávanie na 
dodanie stavebných prác v predpokladanej hodnote zákazky 249 969 €. Je to školské 
zariadenie na Medickej ulici. Chcem sa spýtať, kto dal pokyn na zmenu podmienok verejného 
obstarávania, teda na nerešpektovanie tohto uznesenia? 
Ing. Sabaková: 
Ja by som sa chcela spýtať pán poslanec, že v čom nebolo rešpektované prijaté uznesenie.  
Ing. Gore: 
V tom, že súčasťou prijatého uznesenia bola príloha č. 1, ktorá presne definovala ako sa má 
verejné obstarávanie realizovať. Jedným z rozhodujúcich kritérií je kritérium na vyhodnotenie 
ponúk. V schválenom uznesení bolo kritérium na vyhodnotenie ponúk – najnižšia cena. Súťaž 
bola zverejnená a prebehla tak, že kritérium na vyhodnotenie ponúk, bola ekonomický 
najvýhodnejšia ponúka.  
Ing. Sabaková: 
Áno, my sme celú túto zákazku v tomto máte pravdu. Túto zákazku sme zadali externému 
spracovateľovi. Keďže mestské zastupiteľstvo schválilo akože v rozsahu, schválilo prílohu č. 
1 tak, ako bola predložená ale s dodatkom, že sa to má urobiť elektronickou aukciou. 
Spracovateľ, ktorý nám robil túto elektronickú aukciu nám odporučil, aby sme dali aspoň 
jedno ešte kritérium vzhľadom na to, že pri elektronickej aukcii je to oveľa výhodnejšie, keď 
sa nesúťaží len o tej cene. Teda tá cena, aby sa nám umelo nezbila, ale aby tam bolo ešte 
jedno kritérium, ktoré by vlastne tu zákazku nejak lepšie vyhodnotilo. Z tohto dôvodu na ich 
odporúčanie sme pristúpili na to, že tam dali aj to kritérium na dobu realizácie, keďže tá doba 
realizácie bola daná na 120 dní. Vieme dobre, že do septembra to má byť ukončené, celá tá 
záležitosť. Tak sme s tým súhlasili, nepovažovala by som to za také narušenie nejakých 
súťažných, žeby sme zmenili, žeby sme nedali cenu. Tá cena tam vždy ostala, akurát sa 
doplnila o dobu realizácie celej stavby. Je treba ešte aj uviesť to, že vlastne elektronická 
aukcia bola ukončená s tým, že sa tam ušetrilo zhruba 60 tis. eur a doba realizácie sa zo 120 
dní nami predpokladaných, skrátila na 90 dní. Takže pokiaľ, aj po porade s odborníkmi, ako 
to považujete za závažné porušenie toho, čo bolo schválené, tak nikdy viacej v živote si to 
nedovolíme urobiť.  
Ing. Gore: 
Pán primátor, sú presne stanovené kompetencie primátora, mestského zastupiteľstva. 
Z hľadiska vzťahov medzi týmito dvoma subjektami, ja to považujem za faul na červenú 
kartu. To dneska sme takto urobili, zajtra čo príde? Zajtra sa dozvieme, že neboli dodržané 
nejaké položky rozpočtu na ďalšom zastupiteľstve. Potom je zbytočné schvaľovať uznesenia 
mestského zastupiteľstva, keď sa nedodržiavajú. My sme to schválili 25. januára, 29. februára 
to bolo zverejnené vo vestníku, medzi tým bolo mestské zastupiteľstvo. Prečo to nebolo 
oznámené poslancom, že chceme to urobiť takto? 
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